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Woord van de Voorzitter

De eerste tentamenweken zitten er alweer een tijdje op en het tweede blok is in
volle gang! Hopelijk is iedereen de eerste tentamenweek goed doorgekomen en
zijn de eerste studiepunten binnengehaald. Inmiddels is alweer de drukke
decembermaand aangebroken en is het nog even doorzetten tot de
kerstvakantie. 

In november was er wederom genoeg te doen qua activiteiten binnen onze
studievereniging. Zo was het eerste bedrijfsuitje van dit collegejaar een feit! Op
woensdag 24 november is er een groep van de SVAAA langs gegaan bij
Transavia, wat een erg groot succes was. Eén dag later stond de pubquiz op de
planning en konden voor de laatste keer alle remmen losgaan. Eind november is
er een kleine groep van zes mensen langs gegaan bij ProSim4U, waar gevlogen
mocht worden in een echte flight simulator! Als laatste was het tijd voor de
tweede en laatste Algemene Ledenvergadering van 2021, die deels online te
volgen was. Gelukkig mochten er 75 man fysiek aanwezig in D1.18 zijn tijdens de
tweede ALV en was het ondanks de serieuzere momenten wel erg gezellig!

Eind november is er door de regering weer een nieuw pakket met maatregelen
doorgevoerd in Nederland, wat helaas ook voor onze studievereniging gevolgen
heeft. Ondanks de maatregelen is er gelukkig nog wel wat ruimte voor nieuwe
activiteiten. De commissies zijn dan ook druk bezig met het bekijken van de
mogelijkheden voor activiteiten. Zodra er meer bekend is over nieuwe
activiteiten zal dit gecommuniceerd worden, houd hierbij de socials goed in de
gaten!

Namens het bestuur wens ik jullie heel erg veel succes met de laatste loodjes
de komende maand. Nog even doorzetten en dan is het tijd voor twee verdiende
vakantieweken. Ook was dit de laatste NOTAM van het jaar 2021 en wens ik
iedereen alvast hele fijne feestdagen en een gelukkig nieuwjaar! Laten we
hopen op een mooi nieuw jaar waarin meer kan en mag, zodat het lustrum een
groot feest wordt!

Tot in 2022!

Met gevleugelde groet,

Annemijn Zemel

Lieve leden,
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Op woensdag 1 december heeft de tweede Algemene Ledenvergadering van het jaar
plaatsgevonden. Het bestuur heeft een update gegeven over de huidige stand van
zaken. Daarnaast heeft Bestuur IX het jaarverslag gepresenteerd van afgelopen
collegejaar. Er is ook een stemming geweest voor een tweede KASco lid, waarbij Chris
werd aangenomen als KASco lid met 31 van de 37 stemmen. Afgelopen periode is er ook
een zoektocht geweest naar een Vice-Voorzitter. Echter heeft het bestuur tijdens de
sollicitatieprocedure moeten concluderen dat er definitief geen nieuwe Vice-Voorzitter
gaat komen in Bestuur X. Het bestuur zal daarom binnenkort samen met de RvA gaan
kijken hoe de vice voorzitter taken het beste verdeelt kunnen worden binnen het
bestuur. Verder hebben de commissies een update gegeven van de afgelopen periode
en wat er de komende periode nog op de planning staat.

Bestuur

Mededelingen
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Wrap-Ups
Ook deze maand worden er
weer wrap-ups georganiseerd
door SSC. Houd de website,
Instagram en WhatsApp-
groep van de SVAAA in de
gaten voor meer informatie!

Amsterdam Dungeon
Op 17 december gaat de SVAAA weer op pad!
Op deze dag zullen we de Amsterdam Dungeon
bezoeken. Hier gaan we meegesleurd worden
naar het donkere verleden van Amsterdam.

We zullen in de ogen komen te staan van
heksen, heksenjagers, martelaars en dergelijke
figuren. 
Er is plek voor maar 24 personen dus blijf op
de hoogte door ons te volgen op Social Media.



Pubquiz
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Ondanks de strengere coronamaatregelen kon de jaarlijkse pubquiz gelukkig wel
doorgaan op 25 november bij de Heeren van Aemstel. Er waren 11 teams die de strijd
aan gingen in de pubquiz. In deze pubquiz waren 6 rondes met dus 6 bijbehorende
categorieën. De categorieën waren: Algemene kennis, Geografie, Sport, Entertainment,
Drank en Drugs en Luchtvaart. Uiteindelijk was er natuurlijk 1 winnend team. Dit jaar zijn
de “Adventsnoepjes” ervan doorgegaan met de eerste plaats en de daarbij horende
prijs! Na de pubquiz was er nog tijd om gezellig een drankje te doen. Het was een hele
gezellige middag/avond en hopelijk kunnen er binnenkort weer meer van dit soort
activiteiten georganiseerd worden!



Transavia
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Op woensdag 24 november 2021 is de
SVAAA op bezoek geweest bij Transavia op
Schiphol-Oost. Als eerste werd er een
informatieve presentatie gegeven vanuit
Transavia. Vervolgens werd de activiteit
vervolgd met een kijkje in de hangar van
Transavia. In de hangar stonden een aantal
vliegtuigen waar een kijkje genomen mocht
worden. Aan het einde is er een groepsfoto
gemaakt en werd de activiteit afgesloten
met een lunch. Al met al kan worden
teruggekeken op een eerste succesvolle
activiteit vanuit AC-Studie!



ProSim4u
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Op dinsdag 30 november 2021 kon de SVAAA gaan
Simvliegen bij ProSim4u. Er waren twee sessies bij
ProSim4u: een ochtendgroep en een middaggroep.
Iedere deelnemer kreeg de kans om gebruik te maken
van drie verschillende simulatoren. Met een
wisselschema kon iedereen vliegen in de Boeing 737
simulator, de Cessna-172 simulator en een Virtual
Reality simulator. Iedereen heeft kennis kunnen maken
met de verschillende simulatoren tijdens deze
activiteit. Er kan worden teruggekeken op een leuke
ochtend en middag simvliegen! 
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Luchtvaartfoto van de maand

Vanaf komende maand zal hier de luchtvaartfoto
van de maand komen te staan.

Stuur je mooiste luchtvaartfoto op naar media@svaaa.nl uiterlijk 29
december 2021. De mediacommissie zal een top drie maken uit alle
inzendingen welke mogen pronken in deze nieuwe rubriek van de

NOTAM! Er mag één foto per persoon per maand worden ingestuurd.

Hoe kom je hier te staan?



- Stan van Loo -

Kan je wat over jezelf vertellen?
Mijn naam is Stan van Loo, geboren in Oosthuizen. Ik zit in het
2e jaar van Aviation Engineering. Gedurende deze opleiding
ben je veel tijd kwijt aan het leren. De tijd die ik daarnaast over
heb gebruik ik om naar de sportschool te gaan of ik ga
gezellige dingen doen. Verder werk ik op Schiphol voor Viggo
als Flight Officer.

In welke commissie zit je?
Dit is mijn eerste jaar voor de commissie Public Relations, ook
ik ben nog een “groentje” in het commissielid zijn.

Wat is je leukste ervaring binnen de vereniging?
Van een coronajaar naar een goed begin van het 2e, heb ik een
hoop dagen ingehaald die ik het jaar ervoor had gemist. Het
meest verbazende en het leukste is de eerste
commissieledenvergadering die je als commissielid mag
meemaken.

Wat is het saaiste aan commissiewerk?
Saai??... Saai is het zeker niet binnen Public Relations. Ik zie
het zo, je zal het zelf leuk moeten maken. En “bijna” elke
vergadering wordt er ook wel een klein biertje genuttigd.

Waarom heb je voor Aviation gekozen?
Sinds jongs af aan ben ik al opgegroeid met een vader die voor
de Koninklijke Luchtmacht werkte. Je weet wat ze zeggen: ‘zo
vader zo zoon’ en daar begon ik aan een mbo-vliegtuig
techniek opleiding. Na het proeven van hoe het er in het echt
toe gaat, wilde ik me er op een hoger niveau in verdiepen. De
keuze was daarmee al snel gemaakt voor Aviation.

Wat is je favoriete vakantiebestemming en waarom?
Ik heb eigenlijk meerdere favoriete vakantiebestemmingen.
Voor een warm vakantieland vind ik Italië geweldig! Dit komt
door de zandstranden en het eten dat je hier kan halen, zoals
de overheerlijke pasta’s. Verder vind ik Oostenrijk echt heel
leuk, vooral tijdens de winter als er goede sneeuw ligt om
door te skiën.

Met welk bestuurslid zou je absoluut niet willen ruilen

en waarom?
Ik zou niet willen ruilen met een van de drie in het
bestuur, de tijd die hun stoppen in het bestuur is echt iets
om niet te onderschatten en dit resulteert er vaak in dat
er een achterstand ontstaat in de studie.

Waar zie jij jezelf over 30 jaar?
Over 30 jaar zie ik mijzelf, met een baan in de luchtvaart
en meerdere huizen in mijn favoriete
vakantiebestemmingen. 

Wat is je smerigste roddel binnen de vereniging?
Gelukkig heb ik tot op heden nog geen roddels, maar als
er iets gebeurt loopt dat als een vuurtje door de
vereniging heen. Wel heb ik al een paar sappige roddels
voorbij horen komen....

Als de vereniging €1.000.000 in kas had, wat zouden

we gaan doen?
Een te gekke locatie in Amsterdam kopen en daar het
verenigingshuis van maken. Natuurlijk een eigen bar en
waar te gekke feesten gegeven worden. Ook moet er voor
de mensen die het nodig hebben een “kots” boom komen
te staan.

Wie kies jij als interview voor het volgende

maandblad?
Voor het volgende maandblad interview kies ik Edine van
Breemen van Lustrum, succes!
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Lid Uitgelicht

- Hugo van Spaandonk -

Kan je wat over jezelf vertellen? Hobbies, sport, werk,
bezigheden buiten school?
Ik ben Hugo, 20 jaar oud en woon in Amsterdam. Ik hou veel
van reizen, voornamelijk naar exotische bestemmingen
zoals Mauritius en de Malediven. Ik ben sinds kort ook
begonnen met draaien. Als ik tijd heb, ben ik altijd bezig met
oefenen. Ook ben ik vaak te vinden in de sportschool en op
een goed feestje. Daarnaast werk ik op het station bij de
Kiosk samen met mediacommissielid Jonathan.

Waarom heb je voor aviation gekozen?
Ik heb voor aviation gekozen omdat ik piloot wil worden. Ik
had mezelf in 2019 al ingeschreven voor aviation, maar
omdat de drang zo groot was om eerst selectie te gaan doen
bij de KLM had ik besloten mijzelf uit te schrijven en eerst
een extra natuurkunde module te gaan doen om vervolgens
de selectie te doorlopen. Echter zat het allemaal wat tegen
doordat corona het selectieproces deed opschorten en ik het
uiteindelijk niet heb gehaald. Uiteindelijk ben ik terug
gekomen en heb het prima naar mijn zin!

Wat is je leukste ervaring binnen de vereniging?
Ik ben dit jaar pas echt actief geworden met de vereniging.
Vorig jaar alleen AIR, wat fijn was om nieuwe mensen te
ontmoeten en dit jaar ben ik naar alle borrels gegaan wat
ook ontzettend leuk was. Hopelijk kan het binnenkort weer!

Waarom ben je lid geworden van de vereniging?
Om nieuwe mensen te ontmoeten die dezelfde passie(s)
delen, en natuurlijk de activiteiten die door de vereniging
worden georganiseerd.

Wat is je favoriete gerecht?
Lasagne

Als je geen Aviation zou doen wat zou je dan doen?
Waarschijnlijk iets in de richting van electrical engineering
omdat ik daar al een achtergrond in heb.

Als je een vliegtuig zou zijn, welk type zou je zijn en
waarom?
Simpel, de 747. Het mooiste toestel ooit, pure elegantie.
Het is niet voor niets “queen of the skies”.

Waar zie jij jezelf over 30 jaar?
Ik hoop dat ik de meeste wensen en doelen heb bereikt
tegen die tijd. Verder zou ik een gelukkig leven willen
leiden met m’n gezin.

Wat zou je doen met €1.000.000,-?
Ik zou eerst een megajacht huren op Ibiza en een heel
dik feest geven met vrienden. Als er nog geld overblijft,
zou ik het investeren. 

Wie kies jij als interview voor het volgende
maandblad?
Daan van der Wiel
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De hoofdtelefoons in vliegtuigen nooit
nieuw zijn?

 
Na elke vlucht worden ze gereinigd (althans, dat mogen

we hopen) en opnieuw verpakt. Hetzelfde geldt
overigens voor de dekentjes en de kussens.

Wist je dat...
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SVAAAgenda

Wist je dat...

Altijd op de hoogte blijven? 
 

Word dan lid van onze
Whatsapp-alerts groep!
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https://www.snapchat.com/add/sv.aaa
https://www.linkedin.com/company/2561635/
https://www.instagram.com/sv.aaa/
https://www.flickr.com/photos/svaaa

